
Protokół Nr V/2019
z V sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego

w dniu 19 lutego 2019 r.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura o godzinie 17:10 otworzył V segę
Rady Powiatu Pruszkowskiego, witając wszystkich przybyłych: radnych, starostę, zarząd
powiatu, skarbnika powiatu, kierowników jednostek organizacŃnych powiatu, szefów służb,
inspekcji i straży, naczelników wydziałów i biur starostwa, wszystkich gości, a także
przedstawicieli mediów. Poinformował, że obrady rady są transmitowane i utrwalane
za pomocą urządzeń rdestrujących obraz i dźwięk, a także, że zgodnie z art. 13 ust. la ustawy
o samorządzie powiatowym głosowania jawne na serach rady odbywają się za pomocą
urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych.
Imienny wykazy głosowań radnych podaje się niezwłocznie do publicznej wiadomości
w Biuletynie Informadi Publicznej i na stronie internetową powiatu.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura oświadczył, że zgodnie z listą obecności
w posiedzeniu uczestniczy 23 radnych, co wobec ustawowego składu rady wynoszącego
27 osób, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji(listy
obecności radnych oraz gości stanowią załącznik nr l i2 do ninidszego protokołu). Obrady
miały miejsce w Starostwie Powiatowym w Pruszkowie, przy ul. Drzymały 30.

Tym samym wyczerpany został pkt l i 2 porządku obrad

ad. 3

Przuvodniczący Rady Stanisłmv Dymura poinformował, że kolejnym punktem są: wn/osła
do porzcldku obl'ad.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poinformował, że porządek obrad został przesłany
wraz z materiałami i poprosił o ewentualne wnioski do porządku.

Proponowany Porządek obrad:
l . Otwarcie V sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Wnioski do porządku obrad.
4. Przgęcie protokołu z IV segi Rady Powiatu Pruszkowskiego.
5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu

Pruszkowskiego na rok 2019 /BR-47/201 9/.
6. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Liceum Ogólnokształcącego

im. Tadeusza Kościuszki w Pmszkowie /BR-48/20 1 9/.
7. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Liceum Ogólnokształcącego

im. Tomasza Zana w Pruszkowie /13R-49/20 1 9/.
8. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Technikum, wchodzącego

w skład Zespołu Szkół im. Fridtjofa Nansena w Piastowie /BR-50/201 9/.
9. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Liceum Ogólnokształcącego,

wchodzącego w skład Zespołu Szkół im. Fridljofa Nansena w Piastowie /BR-5 1/201 9/.
10. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Technikum, wchodzącego

w skład Zespołu Szkół Nr l im. Stanisława Staszica w Pruszkowie /BR-52/201 9/.
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11 . Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Liceum Ogólnokształcącego,
wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Sportowych w Pruszkowie
BR-53/2019/.

1 2. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Liceum Ogólnokształcącego
Sportowego, wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Sportowych
w Pruszkowie /BR-54/2019/.

1 3. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Mistrzostwa Sportowego
- Liceum Ogólnokształcące, wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących
i Sportowych w Pruszkowie /BR-55/201 9/.

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu Funduszu Zdrowotnego dla nauczycieli
oraz nauczycieli emerytów i rencistów szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez
Powiat Pruszkowski/BR-56/20 1 9/.

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru biegłego rewidenta do badania sprawozdania
finansowego SPZ ZOZ w Pmszkowie za rok 201 8 i za 201 9 r. /BR-57/201 9/.

16. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej działającej przy Samodzielnym
Publicznym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pruszkowie /BR-58/2019/.

17. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania radnych do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku
VI kadencji /BR-59/2019/.

18. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komigi Rady Powiatu
Pruszkowskiego na 20 1 9 rok /BR-6 1 /201 9/.

19. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi/BR-62/20 1 9/.
20. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi/BR-63/20 1 9/.
21 . Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi/BR-64/2019/.
22. Sprawozdanie z działalności Komendy Powiatową Policji w Pruszkowie oraz stanu

bezpieczeństwa w Powiecie Pruszkowskim w 201 8 roku /BR-45/201 9/.
23. Informac:ja o stanie bezpieczeństwa powiatu pruszkowskiego w zakresie ochrony

przeciwpożarowej/BR-46/201 9/.
24. Informacja o gospodarce odpadami na terenie Powiatu Pruszkowskiego.
25. Informacja Nr 2/2019 o pracy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w okresie od 20 grudnia

201 8 roku do 6 lutego 2019 roku /BR-60/201 9/.
26. Interpelacje i zapytania oraz wnioski i oświadczenia radnych.
27. Komunikaty Przewodniczącego Rady Powiatu.
28. Zamknięcie obrad.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zgłosił wmosek o wprowadzenie do porządku
obrad po punkcie 1 8 punktu: poć#ęcfe z/c/zwać w sprawfeprz#ęc a reO/gnac#f członka Zarządu
Powiatu Pruszkowskiego/BR- 68/201 9/.

Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura zapytał czy ktoś z radnych chce zgłosić inne
wnioski do porządku obrad?

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Zdzisław Brzeziński zgłosił wniosek
o włączenie do porządku obrad punktu: po(# c/e ucbwab w sprawie rozpad'żenia skargi
/BR- 66/2019/.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poddał pod głosowanie wniosek o włączenie
do porządku obrad po punkcie 1 8 punktu: poć#ęcfe zzc/zwró' w sprawie przyjęć/a rezygnac7/
człottka Zarządu Powiatu Pruszkowskiego/BR- 68/2019/. .
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Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienny:
ZA (21)

Magdalena Bayer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Stanisław Dymura, Adrian Ejssymont,
Grzegorz Kamiński, Michał Kucharski, Andrzej Kurzela, Agnieszka Kuźmińska, Dariusz
Nowak, Janusz Rajkowski, KrzysztofRymuza, Monika Sawicka, Paweł Siekierko, Mirosława
Sliwińska, Artur Swiercz, Sławomir Walendowski, Urszula Wojciechowska, Paweł Zacny,
Dorota Zglińska, Zdzisława Zielińska
WSTRZYMUIĘ SIĘ (1)

Przemysław Sieciński
BRAK GŁOSU (1)

Halina Gómiak--Uszyńska
NIEOBECNI (3)

Mirosław Chmielewski, Wojciech Gawkowski, Katarzyna Klimaszewska

Karta głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura stwierdził, że porządek obrad został
rozszerzony o punkt podjęcie uchwał' w sprawie przyjęcia rezygnacji członka Zarządu
Powiatu Pruszkowskiego/BR-68/2019/.

Przuvodniczący Rady Stanisław Dymura poddał pod głosowanie wniosek o włączenie
do porządku obrad po nowym punkcie 22 punktu: poć#ęcle uc/zwćzb w spraw/e rozpo/rzenia
skargi /BR- 66/2019/.

Wyniki głosowania

ZA: 23, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienny:
ZA (23)

Magdalena Bayer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Stanisław Dymura, Adrian Ejssymont,

Halina Gómiak--Uszyńska, Grzegorz Kamiński, Michał Kucharski, Andrzej Kurzela,
Agnieszka Kuźmińska, Dariusz Nowak, Janusz Rajkowski, Krzysztof Rymuza, Monika
Sawicka, Przemysław Sieciński, Paweł Siekierko, Mirosława Sliwińska, Artur Swiercz,
Sławomir Walendowski, Urszula Wojciechowska, Paweł Zacny, Dorota Zglińska, Zdzisława
Zieliilska

NIEOBECNI (3)

Mirosław Chmielewski, Wojciech Gawkowski, Katarzyna Klimaszewska

Karta głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura stwierdził, że porządek obrad został
rozszerzony o punkt podjęcie uchwali' w sprawie rozpatrzenia skargi/BR-66/201 9/.
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Przewodniczący Rady Stanisław Dymura stwierdził, że kolejność punktów porządku obrad
zmieniła się odpowiednio.

Porządek obrad V sesji DO zmianach:
1. otwarcie V sega Rady Powiatu Pruszkowskiego.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Wnioski do porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z IV seqi Rady Powiatu Pruszkowskiego.
5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu
Pmszkowskiego na rok 201 9 /BR-47/201 9/.
6. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Liceum Ogólnokształcącego
im. Tadeusza Kościuszki w Pruszkowie /BR-48/20 1 9/.
7. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Liceum Ogólnokształcącego
im. Tomasza Zana w Pruszkowie /BR-49/20 1 9/.
8. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Technikum, wchodzącego
w skład Zespołu Szkół im. Friddofa Nansena w Piastowie /BR-50/201 9/.
9. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Liceum Ogólnokształcącego,
wchodzącego w skład Zespołu Szkół im. Fridtjofa Nansena w Piastowie /BR-5 1/2019/.
1 0. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Technikum, wchodzącego
w skład Zespołu Szkół Nr l im. Stanisława Staszica w Pruszkowie /BR-52/201 9/.
1 1 . Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Liceum Ogólnokształcącego,
wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Sportowych w Pruszkowie
BR-53/2019/.
12. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Liceum Ogólnokształcącego
Sportowego, wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Sportowych
w Pruszkowie /BR-54/2019/.

1 3. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Mistrzostwa Sportowego
Liceum Ogólnokształcące, wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących

i Sportowych w Pruszkowie /BR-55/201 9/.
14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu Funduszu Zdrowotnego dla nauczycieli
oraz nauczycieli emerytów i rencistów szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez
Powiat Pmszkowski/BR-56/201 9/.

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru biegłego rewidenta do badania sprawozdania
Hlnansowego SPZ ZOZ w Pruszkowie za rok 201 8 i za 2019 r. /BR-57/2019/.
16. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej działającej przy Samodzielnym
Publicznym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pruszkowie /BR-58/2019/.
17. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania radnych do Komiqi Bezpieczeństwa i Porządku
VI kadencji /BR-59/2019/.
18. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komiqi Rady Powiatu
Pruszkowskiego na 2019 rok /BR-61/2019/.
19. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji członka Zarządu Powiatu
Pruszkowskiego/BR-68/201 9/.
20. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi/BR-62/2019/.
21 . Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi/BR-63/201 9/.
22. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi/BR-64/20 1 9/.
23. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi/BR-66/2019/.
24. Sprawozdanie z działalności Komendy Powiatową Polic:ji w Pmszkowie oraz stanu
bezpieczeństwa w Powiecie Pruszkowskim w 201 8 roku /BR-45/20 1 9/.
25. Informac:ja o stanie bezpieczeństwa powiatu pruszkowskiego w zakresie ochrony
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przeciwpożarowej/BR-46/201 9/.
26. Informacja o gospodarce odpadami na terenie Powiatu Pruszkowskiego.
27. Informacja Nr 2/201 9 o pracy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w okresie od 20 grudnia
2018 roku do 6 lutego 2019 roku /BR-60/2019/.
28. Interpelade i zapytania oraz wnioski i oświadczenia radnych.
29. Komunikaty Przewodniczącego Rady Powiatu.
30. Zamknięcie obrad.

Radny Przemysław Sieciński zaproponował, aby uczcić minutą ciszy pamięć zmarłego
7 lutego br. Prezesa Rady Ministrów w latach 6 grudnia 1991 r. - 5 czerwca 1992 r. śp. Jana
Olszewskiego.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poprosił wszystkich o powstanie

Radni oraz zebrani goście uczcili pamięć śp. Jana Olszewskiego minutą ciszy

W związku z brakiem innych wniosków przewodniczący Rady Stanisław Dymura zamknął
punkt 3 i przeszedł do punktu 4.

a.u. '+

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poinformował, że kolejnym punktem porządku
\esi. przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego.

Przesvodniczący Rady Stanisław Dymura poinformował, iż w związku z brakiem uwag
oraz nie odnotowując głosów sprzeciwu uznał, że protokół z IV sesji Rady Po)viatu
Pruszkowskiego został przyjęty.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zamknął punkt 4 i przeszedł do punktu 5

Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura poinformował, iż kolejnym punktem porządku
\est'. podjęcie uchu,ctĘ zmienicdqcej uchwałę w spraw'ie tłchwalenia budżetu Powiatu
Pruszłou'sł/ego na ro# 2ć)/9 /B.R-47}'20/9Z Projekt uchwały stanowi załącznik
nr 5 do protokołu.

ad 5

Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura poprosił starostę Krzysztofa Rymuzę o omówienie
uchwały.

Starosta Krzysztof Rymuza do omówienia tematu wyznaczył skarbnik powiatu Lidia
Truszkowską.

Skarbnik Powiatu Lidia Truszkowska omówiła temat uchwały, przedstawiła uzasadnienie
i zgłosiła autopoprawkę, która dotyczyła zwiększenia dochodów i wydatków o kwotę
545 751, 00 zł w dziale 600 -- Transport i łączność, rozdziale 60014 -- drogi publiczne
powiatowe zgodnie z pisemną deklaracją Gminy Miasta Pruszków na udzielenie pomocy
finansowej w formie dotacji celową w wysokości 30% na realizację zadania pn. ,,Budowa
ronda na skrzyżowaniu drogi nr 3 124W ul. Powstańców i drogi nr 3 127W ul. Plantowel oraz
drogi gminną ul. Stalową w Pruszkowie oraz zwiększenie dochodów i wydatków o kwotę
1 00 000,00 zł w dziale 900 -- Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, rozdziale 90095
Pozostała działalność zgodnie z deklaracją dofinansowania w formie dotacji przez Narodowy
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Fundusz Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej zadania pn.: ,,Przystosowanie strategii
rozwoju elektromobilności Powiatu Pruszkowskiego na lata 2019-2040" w ramach programu
priorytetowego ,,Gepard ll transport niskoemisyjny Część 2 Strategia rozwoju
elektromobilności"

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poprosił o opinie komiqi merytorycznych

Przewodnicząca l(omisji Budżetu, Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku
Publicznego Halina Górniak-Uszyńska poinformowała, że na posiedzeniu komiqi w dniu
1 4 lutego 2019 r. projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji Miroslawa Sliwińska
poinformowała, że na posiedzeniu komiqi w dniu 18 lutego 2019 r. projekt uchwały został
zaopiniowany pozytywme.

O godz. 17:30 do obrad seqi dołączył radny Mirosław Chmielewski

Prze)vodniczący Rady Stanisław Dymura otworzył dyskugę:
W dyskugi udział wzięli: radna Ewa Borodzicz, skarbnik powiatu Lidia Truszkowska,
Kierownik Zespołu Ochrony Zdrowia Joanna Hajdukiewicz.
W związku z brakiem innych zgłoszeń przewodniczący Rady Stanisław Dymura zamknął
dyskugę.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poddał pod głosowanie uchwałę zmieniającą
uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na rok 2019 /BR-47/2019/
wraz z autopoprawka.

Wyniki głosmvanią
ZA: 24, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wwiki imienny:

Magdalena Beyer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski, Stanisław
Dymura, Adrian Ejssymont, Halina Gómiak--Uszyńska, Grzegorz Kamiński, Michał
Kucharski, Andrzą Kurzela, Agnieszka Kuźmińska, Dariusz Nowak, Janusz Rajkowski,
Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Przemysław Sieciński, Paweł Siekierko, Mirosława
śliwińska, Artur świercz, Sławomir Walendowski, Urszula Wojciechowska, Paweł Zacny,
Dorota Zglińska, Zdzisława Zielińska
NIEOBECNI (2)
Wojciech Gawkowski, Katarzyna Klimaszewska

ZA (24)

Karta głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura stwierdził, że uchwała nr V/43/2019 w sprawie
uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na rok 2019 została podjęta. Uchwała
stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zamknął punkt 5 i przeszedł do punktu 6
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Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura poinformował, iż kolejnym punktem porządku
\est. podjęcie uchwał w sprmĄ'ie stwierdzeYtia przekształcenia l.iceum Ogólnokształcqcego
/m. Zadez/sza J(oścfz/szk/ w Prz/szkowfe /B.R-48/20/9/1 Projekt uchwały stanowi załącznik
nr 8 do protokołu.

6ad

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poprosił starostę Krzysztofa Rymuzę o omówienie
uchwały.

Starosta Krzysztof Rymuza o omówienie uchwały poprosił p.o. Naczelnika Wydziału
Edukacji, Kultury i Sportu Barbarę Jaranowską.

p.o. Naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Barbara Jaranowska omówiła
łącznie projekty uchwał w sprawie: stwierdzenia przekształcenia Liceum Ogólnokształcącego
im. Tadeusza Kościuszki w Pruszkowie /BR-48/201 9; w sprawie stwierdzenia przekształcenia
Liceum Ogólnokształcącego im. Tomasza Zana w Pruszkowie /BR-49/2019/; stwierdzenia
przekształcenia Technikum, wchodzącego w skład Zespołu Szkół im. Fridgofa Nansena
w Piastowie /BR-50/2019/; stwierdzenia przekształcenia Liceum Ogólnokształcącego,
wchodzącego w skład Zespołu Szkół im. Friddofa Nansena w Piastowie /BR-51/2019/;
stwierdzenia przekształcenia Technikum, wchodzącego w skład Zespołu Szkół
Nr l im. Stanisława Staszica w Pruszkowie /BR-52/20 1 9/; stwierdzenia przekształcenia Liceum
Ogólnokształcącego, wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Sportowych
w Pruszkowie /BR-53/2019/; stwierdzenia przekształcenia Liceum Ogólnokształcącego
Sportowego, wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Sportowych
w Pruszkowie /BR-54/2019/; stwierdzenia przekształcenia Szkoły Mistrzostwa Sportowego
-- Liceum Ogólnokształcące, wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących
i Sportowych w Pruszkowie /BR-55/201 9/.

Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura poprosił o opinię komisji merytorycznej :
Przelvodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji Mirosława Sliwińska
poinformowała, że na posiedzeniu komigi w dniu 1 8 lutego 201 9 r. projekty wszystkich ośmiu
uchwał dotyczących przekształceń szkół zostały zaopiniowane jednogłośnie, pozytywne.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura otworzył dyskugę.
W związku z brakiem zgłoszeń przewodniczący rady Stanislmv Dymura zamknął dyskugę

Przewodniczący Rady Stanisłmv Dymura poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie
stwierdzenia przekształcenia Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki
w Pruszkowie /BR-48/2019/.

Wyniki głosowania

ZA: 24, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (24)
Magdalena Bayer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski, Stanisław
Dymura, Adrian Ejssymont, Halina Górniak--Uszyńska, Grzegorz Kamiński, Michał
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Kucharski, Andrzej Kurzela, Agnieszka Kuźmińska, Dariusz Nowak, Janusz Rajkowski,
Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Przemysław Sieciński, Paweł Siekierko, Mirosława
śliwińska, Artur świercz, Sławomir Walendowski, Urszula Wojciechowska, Paweł Zacny,
Dorota Zglińska, Zdzisława Zielińska
NIEOBECNI (2)
Wojciech Gawkowski, Katarzyna Klimaszewska

Karta głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu

Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura stwierdził, że uchwala nr V/44/2019 w sprawie
stwierdzenia przekształcenia Liceum Ogólnoksztalcącego im. Tadeusza Kościuszki
w Pruszko)vie została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zamknął punkt 6 i przeszedł do punktu 7

Przewodniczący Rady Stanisłmv Dymura poinformował, iż kolejnym punktem porządku
\esl\ podjęcie zchn'aW w sprawie stwierdzenia przekształcenia l.iceum Ogólnokształcqcego
im. To/nasza fana w Prusz#ow/e /B.R-49'20/9/1 Projekt uchwały stanowi zalącznik
nr 1 1 do protokołu.

ad 7

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie

stwierdzenia przekształcenia Liceum Ogólnokształcącego im. Tomasza Zana w Pruszkowie
BR-49/2019/.

WynikjglQsowania
ZA: 24, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imję1111ę;
/.A r /4 i

Magdalena Beyer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski, Stanisław
Dymura, Adrian Ejssymont, Halina Gómiak--Uszyńska, Grzegorz Kamiński, Michał
Kucharski, Andrzej Kurzela, Agnieszka Kuźmińska, Dariusz Nowak, Janusz Rajkowski,
Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Przemysław Sieciński, Paweł Siekierko, Mirosława
śliwińska, Artur świercz, Sławomir Walendowski, Urszula Wojciechowska, Paweł Zacny,
Dorota Zglińska, Zdzisława Zielińska
NIEOBECNI (2)
Wojciech Gawkowski, Katarzyna Klimaszewska

Karta głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura stwierdził, że uchwała nr V/45/2019 w sprawie
stwierdzenia przekształcenia Liceum Ogólnokształcącego im. Tomasza Zana
w Pruszkowie została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zamknął punkt 7 i przeszedł do punktu 8
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Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poinformował, iż kolejnym punktem porządku
\esŁ podjęcie uchwali w sprawie stwierdzełticl przekształcenia Technikum, wchodz(łcego
w skład Zespołu Szkół im. Fridtjofa Nansetla w Piastowie/BR-50/2019/. Ę'to\dd ucktwaX'y
stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

ad 8

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie
stwierdzenia przekształcenia Technikum, wchodzącego w skład Zespołu Szkół im. Fridtjofa
Nansena w Piastowie /BR-50/20 1 9/.

Wyniki głosowania

ZA: 24, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wfvniki imieime:
z/\ ( zq )

Magdalena Bayer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski, Stanisław
Dymura, Adrian Ejssymont, Halina Gómiak--Uszyńska, Grzegorz Kamiński, Michał
Kucharski, Andrzd Kurzela, Agnieszka Kuźmińska, Dariusz Nowak, Janusz Rajkowski,
Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Przemysław Sieciński, Paweł Siekierko, Mirosława
Sliwińska, Artur Swiercz, Sławomir Walendowski, Urszula Wojciechowska, Paweł Zacny,
Dorota Zglińska, Zdzisława Zielińska
NIEOBECNI (2)
Wojciech Gawkowski, Katarzyna Klimaszewska

Karta głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura stwierdził, że uch)va]a nr V/46/20]9 w sprawie
stwierdzenia przekształcenia Technikum, wchodzącego w skład Zespołu Szkół
im. Fridtjofa Nansena w Piastowie została podjęta. Uchwała stanowi załącznik
nr 16 do protokołu.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zamknął punkt 8 i przeszedł do punktu 9

Przewodniczący Rady Stanisłalv Dymura poinformował, iż kolejnym punktem porządku
les\. podjęcie uchxvab w sprawie stwierdzenia przekształcenia Liceunt Ogólnokształcqcego,
wchodzącego w skład Zespołu Szkół im. Fridtjo$a Nartsena w Piastowie /BR-51/20191. V' to\eki
uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

ad 9

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie
stwierdzenia przekształcenia Liceum Ogólnokształcącego, wchodzącego w skład Zespołu

Szkół im. Fridtjofa Nansena w Piastowie /BR-5 1/20 1 9/.

Wyniki głosowania
ZA: 24, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2
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Wyniki imienny:

Magdalena Bayer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski, Stanisław
Dymura, Adrian Ejssymont, Halina Gómiak--Uszyńska, Grzegorz Kamiński, Michał
Kucharski, Andrzej Kurzela, Agnieszka Kuźmińska, Dariusz Nowak, Janusz Rajkowski,
Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Przemysław Sieciński, Paweł Siekierko, Mirosława
Śliwińska, Artur Świercz, Sławomir Walendowski, Urszula Wojciechowska, Paweł Zacny,
Dorota Zglińska, Zdzisława Zielińska
NIEOBECNI (2)
Wojciech Gawkowski, Katarzyna Klimaszewska

ZA (24)

Karta głosowania stanowi załącznik nr 18 do protokołu

Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura stwierdził, że uchwała nr V/47/2019 w sprawie
stwierdzenia przekształcenia Liceum Ogólnokształcącego, wchodzącego w skład Zespołu
Szkół im. Fridtjofa Nansena w Piastowie została podjęta. Uchwała stanowi załącznik
nr 19 do protokołu.

Prze)vodniczący Rady Stanisław Dymura zamknął punkt 9 i przeszedł do punktu lO

ad. lO
Przewodniczący Rady Stanisłmv Dymura poinformował, iż kolejnym punktem porządku
\est: podjęcie ucha'aW w sprawie stwierdzenia przeksztclłcenia Technikum, wchodzącego
w skład Zespołu Szkół Nr l im. Stanisława Staszica w Pruszkowie/BR-52/2019/. Ę'xo\e'B;t

uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu.

Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie
stwierdzenia przekształcenia Technikum, wchodzącego w skład Zespołu Szkół
Nr l im. Stanisława Staszica w Pruszkowie /BR-52/20 1 9/.

Wyniki głosowania
ZA: 24, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imjęnnu

Magdalena Bayer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski, Stanisław
Dymura, Adrian Ejssymont, Halina Gómiak--Uszyńska, Grzegorz Kamiński, Michał
Kucharski, Andrzą Kurzela, Agnieszka Kuźmińska, Dariusz Nowak, Janusz Rajkowski,
Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Przemysław Sieciński, Paweł Siekierko, Mirosława
śliwińska, Artur świercz, Sławomir Walendowski, Urszula Wojciechowska, Paweł Zacny,
Dorota Zglińska, Zdzisława Zielińska
NIEOBECNI (2)
Wojciech Gawkowski, Katarzyna Klimaszewska

ZA (24)

Karta głosowania stanowi załącznik nr 21 do protokołu

Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura stwierdzil, że uchwala nr V/48/2019 w sprawie
stwierdzenia przekształcenia Technikum, wchodzącego w sklad Zespolu Szkół
Nr l im. Stanisława Staszica w Pruszkowie została podjęta. Uchwała stanowi załącznik
nr 22 do protokołu.
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Przuvodniczący rady Stanislaw Dymura zamknął punkt 1 0 i pl'zaszedł do punktu l l

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poinformował, iż kolejnym punkten] porządku
best\ podjęcie uchwał w spraw'ie sM'ierdzenia przekształcenia Liceum Ogólnokształcqcego,
wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ogótnokształcących i Sportowych w Pruszkou'ie
/B.R-i3/20/9/1 Projekt uchwały stanowi załącznik nr 23 do protokołu.

ad 11

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie
stwierdzenia przekształcenia Liceum Ogólnokształcącego, wchodzącego w skład Zespołu
Szkół Ogólnokształcących i Sportowych w Pruszkowie /BR-53/201 9/.

Wyniki głosowania

ZA: 24, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imierme:

Magdalena Bayer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski, Stanisław
Dymura, Adrian Ejssymont, Halina Górniak--Uszyńska, Grzegorz Kamiński, Michał
Kucharski, Andrzej Kurzela, Agnieszka Kuźlnińska, Dariusz Nowak, Janusz Rajkowski,
Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Przemysław Sieciński, Paweł Siekierko, Mirosława
Sliwińska, Artur Swiercz, Sławomir Walendowski, Urszula Wojciechowska, Paweł Zacny,
Dorota Zglińska, Zdzisława Zielińska
NIEOBECNI (2)
Wojciech Gawkowski, Katarzyna Klimaszewska

ZA (24)

Karta głosowania stanowi załącznik nr 24 do protokołu

Przuvodniczący Rady Stanisław Dymura stwierdził, że uchwała nr V/49/2019 w sprawie
stwierdzenia przekształcenia Liceum Ogólnokształcącego, wchodzącego w skład Zespołu
Szkół Ogólnoksztalcących i Sportowych w Pruszkowie została podjęta. Uchwała stanowi
załącznik nr 25 do protokołu.

Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura zamknął punkt 1 1 i przeszedł do punktu 12

Prze)vodniczący Rady Stanisław Dymura poinformował, iż kolejnym punktem porządku
ies\\ podjęcie ucl'lwclb w sprawie stwierdzenia przekształcenia Liceutn Ogólnokształcqcego
Sportowego, wchodzcłcego w skład Zespołu Szkół Ogótnokształcących i Sportowych
w Pruszków/e /BR-.54/20/g/ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 26 do protokołu.

ad 12

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie
stwierdzenia przekształcenia Liceum Ogólnokształcącego Sportowego, wchodzącego w skład

Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Sportowych w Pmszkowie /BR-54/201 9/.

Wyniki glosowania
ZA: 24, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĄ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2
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Wyniki imienne:

Magdalena Bayer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski, Stanisław
Dymura, Adrian Ejssymont, Halina Gómiak--Uszyńska, Grzegorz Kamiński, Michał
Kucharski, Andrzą Kurzela, Agnieszka Kuźmińska, Dariusz Nowak, Janusz Rajkowski,
Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Przemysław Sieciński, Paweł Siekierko, Mirosława
Sliwińska, Artur Swiercz, Sławomir Walendowski, Urszula Wojciechowska, Paweł Zacny,
Dorota Zglińska, Zdzisława Zielińska
NIEOBECNI (2)
Wojciech Gawkowski, Katarzyna Klimaszewska

ZA (24)

Karta głosowania stanowi załącznik nr 27 do protokołu

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura stwierdzil, że uchwala nr V/50/2019 w sprmvie
stwierdzenia przekształcenia Liceum Ogólnokształcącego Sportowego, wchodzącego
w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Sporto)Tych w Pruszkowie zostala podjęta.
Uchwała stanowi załącznik nr 28 do protokołu.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zamknął punkt 12 i przeszedł do punktu 13

Przewodniczący Rady Stanisła)v Dymura poinformował, iż koląnym punktem porządku
\eg.: podjęcie uchlĄ'aĘ w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkod Mistrzostwa Sportowego
- Liceum Ogólnoksztclłcące, wchodzcłcej w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących
i Spor/owoc/z w Prz/szkolą,/e /BR-55/2ć)/9/1 Projekt uchwały stanowi załącznik
nr 29 do protokołu.

ad 13

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie
stwierdzenia przekształcenia Szkoły Mistrzostwa Sportowego Liceum Ogólnokształcące,
wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Sportowych w Pruszkowie
BR-55/2019/.

Wyniki głosowania

ZA: 24, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienny:

Magdalena Bayer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski, Stanisław
Dymura, Adrian Ejssymont, Halina Gómiak--Uszyńska, Grzegorz Kamiński, Michał
Kucharski, Andrzej Kurzela, Agnieszka Kuźmińska, Dariusz Nowak, Janusz Rajkowski,
Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Przemysław Sieciński, Paweł Siekierko, Mirosława
Sliwińska, Artur Swiercz, Sławomir Walendowski, Urszula Wojciechowska, Paweł Zacny,
Dorota Zglińska, Zdzisława Zielińska
NIEOBECNI (2)
Wojciech Gawkowski, Katarzyna Klimaszewska

ZA (24)

Karta głosowania stanowi załącznik nr 30 do protokołu
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Prze)vodniczący Rady Stanisław Dymura stwierdził, że uchwala nr V/51/2019 w sprawie
stwierdzenia przekształcenia Szkoły Mistrzostwa Sporto)Tego -- Liceum
Ogólnoksztalcące, )wchodzącej w sklad Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Sportmvych
w Pruszkowie zostala podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 31 do protokołu.

Prze'ivodniczący Rady Stanisław Dymura zamknął punkt 13 i przeszedł do punktu 14

iluś lq

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poin6omlował, iż koląnym punktem porządku
\est: podjęcie uchxvab w sprawie ustalenia Regulaminu Funduszu Zdrowotnego dla nauczycieli
oraz Ytauczycieti enąerytów i }'etlcistów szkół i placówek oświatowych prowadzottych przez
Pawla/ Prz/szkowsk/ /B.R-5ó/20/g/ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 32 do protokołu.

Przewodniczący Rady Stanisłasv Dymura poprosił Starostę Krzysztofa Rymuzę o omówienie
uchwały.

Starosta Krzysztof Rymuza o omówienie uchwały poprosił p.o. Naczelnika Wydziału
Edukacji, Kultury i Sportu Barbarę Jaranowską.

p.o. Naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Barbara Jaranowska omówiła
projekt uchwały i przedstawiła uzasadnienie.

Przuvodniczący Rady Stanisław Dymura poprosił o opinie komiqi merytorycznych

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku
Publicznego Halina Górniak-Uszyńska poinformowała, że na posiedzeniu komigi w dniu
14 lutego 201 9 r. projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji Mirosława Sliwińska
poinformowała, że na posiedzeniu komigi w dniu 18 lutego 2019 r. projekt uchwały został
zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura otworzył dyskuqę.
W związku z brakiem zgłoszeń Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura zamknął dyskugę

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie
ustalenia Regulaminu Funduszu Zdrowotnego dla nauczycieli oraz nauczycieli emerytów
i rencistów szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez Powiat Pruszkowski
/BR-56/2019/.

Wyniki głosowania

ZA: 23, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienny:
r7 A /'la \

Magdalena Bayer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski, Stanisław
Dymura, Adrian Ejssymont, Halina Gómiak--Uszyńska, Grzegorz Kamiński, Michał
Kucharski, Andrzą Kurzela, Agnieszka Kuźmińska, Dariusz Nowak, Janusz Rajkowski,
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Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Przemysław Sieciński, Paweł Siekierko, Mirosława
Sliwińska, Artur Swiercz, Sławomir Walendowski, Urszula Wojciechowska, Paweł Zacny,
Dorota Zglińska

BRAK GŁOSU (1)
Zdzisława Zielińska

NIEOBECNI (2)

Wojciech Gawkowski, Katarzyna Klimaszewska

Karta głosowania stanowi załącznik nr 33 do protokołu

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura stwierdził, że uchwała nr V/52/20]9 w sprawie
ustalenia Regulaminu Funduszu Zdr04votnego dla nauczycieli oraz nauczycieli emerytósv
i rencistów szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez Powiat Pruszkowski
została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 34 do protokołu.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zamknął punkt 14 i przeszedł do punktu 15

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poinformował, iż koląnym punktem porządku
\est: podjęcie uchu'ab w sprawie wyboru biegłego reu'identa do badania sprctwozdania
$ncmsowego SPZ ZOZ w Pruszkowie za rok 2018 i za 2019 r. /BR-57/2019/. Pto\€k\ ucktwaky
stanowi załącznik nr 35 do protokołu.

15ad

Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura poprosił Starostę Krzysztofa Rymuzę o omówienie
uchwały.

Starosta Krzysztof Rymuza omówić projekt uchwały i przedstawił uzasadnienie

Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura poprosił o opinię komisji merytoryczną

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Paweł Siekierko poinformował,
że na posiedzeniu komiqi w dniu 18 lutego 2019 r. projekt uchwały został zaopiniowany
pozytywnie.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie wyboru

biegłego rewidenta do badania sprawozdania finansowego SPZ ZOZ w Pruszkowie za rok 20 1 8
i za 2019 r. /BR-57/2019/.

Wyniki głosowania

ZA: 24, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imierme:

ZA (24)

Magdalena Beyer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski, Stanisław
Dymura, Adrian Ejssymont, Halina Górniak--Uszyńska, Grzegorz Kamiński, Michał
Kucharski, Andrzą Kurzela, Agnieszka Kuźmińska, Dariusz Nowak, Janusz Rajkowski,
Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Przemysław Sieciński, Paweł Siekierko, Mirosława
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śliwińska, Artur świercz, Sławomir Walendowski, Urszula Wojciechowska, Paweł Zacny,
Dorota Zglińska, Zdzisława Zielińska

NIEOBECNI (2)

Wojciech Gawkowski, Katarzyna Klimaszewska

Karta głosowania stanowi załącznik nr 36 do protokołu

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura stwierdził, że uchwała nr V/53/2019 w sprawie
wyboru biegłego rewidenta do badania sprawozdania finansowego SPZ ZOZ
)v Pruszkowie za rok 2018 i za 2019 r. została podjęta. Uchwała stanowi załącznik
nr 37 do protokołu.

Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura zamknął punkt 1 5 i przeszedł do punktu 16

ad. 16

Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura poinformował, iż kolejnym punktem porządku
ies\: podjęcie uchwcŁW w sprawie powołania Rady SpołeczYtej działcyclcejprzy Salnodzietnym
Publicznym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotttej w Pruszkowie/BR-58/2019/.
Projekt uchwały stanowi zalącznik nr 38 do protokołu.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poprosił Starostę Krzysztofa Rymuzę o Omówienie
uchwały.

Starosta Krzysztof Rymuza omówić projekt uchwały, poinformował, iż Zarząd Powiatu
Pruszkowskiego wnioskuje, aby Rada Powiatu Pruszkowskiego powołała do Rady Społecznej
działającej przy Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotną
w Pruszkowie następujących przedstawicieli:

1 . Stanisława Dymurę

2. Halinę Górniak Uszyńską

3. Grzegorza Kamińskiego

4. Andrzeja Kurzelę
5. Mirosławę śliwińską
6. Artura Swiercza

7. Urszula Wojciechowska

8. Zdzisława Zielińska.

Ponadto starosta Krzysztof Rymuza poinformował, iż pierwsze spotkanie Rady Społeczną
odbędzie się 15 marca 2019 roku.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura otworzył dyskuqę.
W dyskugi udział wzięli: radna Magdalena Beyer, starosta Krzysztof Rymuza, radny
Przemysław Sieciński, radna Ewa Borordzicz, radny Dariusz Nowak, radna Monika
Sawicka, członek zarządu Grzegorz Kamiński, członek zarządu Andrzej Kurzela, radny
Mirosław Chmielewski.
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Radny Przemysław Sieciński zgłosił jako przedstawiciela Klubu Radnych Prawa
i Sprawiedliwości do Rady Społecznej działającą przy Samodzielnym Publicznym Zespole
Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pruszkowie kandydaturę radnego Mirosława Chmielewskiego.

Starosta Krzysztof Rymuza poprosił o przerwę na skonsultowanie zmiany projektu u chwały
z radcą prawnym.

O godz. 1 8:20 Przewodniczący Rady Stanisłmv Dymura ogłosił przerwę.
O godz. 1 8:37 Przuvodniczący Rady Stanisław Dymura zakończył przerwę

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poprosił radnego Mirosława Chmielewskiego

o wyrażenie zgody na kandydowanie.

Radny Przemysław Sieciński poinformował, że chce wycofać wniosek o zgłoszenie

kandydatury radnego Mirosława Chmielewskiego.

Starosta Krzysztof Rymuza zaproponował, aby przegłosowany został projekt uchwały
w brzmieniu zaproponowanym przez zarząd.

Radna Magdalena Beyer zgłosiła jako przedstawiciela Klubu Radnych Prawa

i Sprawiedliwości do Rady Społeczną działającej przy Samodzielnym Publicznym Zespole
Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pruszkowie kandydaturę radną Ewy Borodzicz

Starosta Krzysztof Rymuza zgłosił wniosek formalny o zakończenie dyskuqi nad projektem

uchwały.

Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura poddał pod głosowanie wniosek o zakończenie
dyskugi w sprawie podjęcia uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej działającej przy

Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pruszkowie
BR-58/2019/.
Wvniki głosowania

ZA: 17, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJE SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienny!
ZA (17)
Zdzisław Brzeziński, Stanisław Dymura, Adrian Ejssymont, Halina Gómiak--Uszyńska,

Grzegorz Kamiński, Andrzej Kurzela, Agnieszka Kuźmińska, Janusz Rajkowski, Krzysztof
Rymuza, Paweł Siekierko, Mirosława śliwińska, Artur Swiercz, Sławomir Walendowski,
Urszula Wojciechowska, Paweł Zacny, Dorota Zglińska, Zdzisława Zielińska

PRZECIW (7)

Magdalena Beyer, Ewa Borodzicz, Mirosław Chmielewski, Michał Kucharski, Dariusz Nowak,

Monika Sawicka, Przemysław Sieciński
NIEOBECNI (2)

Wojciech Gawkowski, Katarzyna Klimaszewska
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Karta głosowania stanowi załącznik nr 39 do protokołu

Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura zamknął dyskugę

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie
powołania Rady Społeczną działającej przy Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów
Opieki Zdrowotnej w Pruszkowie /BR-58/2019/ w osobach:

1 . Krzysztof Rymuza -- Przewodniczący
2. Ewa Białaszewska -- Szmalec -- przedstawiciel Wojewody Mazowieckiego

3. Stanisław Dymura

4. Halina Gómiak Uszyńska

5. Grzegorz Kamiński

6. Andrzą Kurzela
7. Mirosława Sliwińska
8. Artur Swiercz

9. Urszula Wojciechowska
10. Zdzisława Zielińska.

Pierwsze spotkanie Rady Społecznej odbędzie się w terminie 1 5 marca 201 9 roku.

Wyniki głosowania

ZA: 17, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJE SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienny:
ZA (17)
Zdzisław Brzeziński, Stanisław Dymura, Adrian Ejssymont, Halina Gómiak-Uszyńska,
Grzegorz Kamiński, Andrzej Kurzela, Agnieszka Kuźmińska, Janusz Rajkowski, Krzysztof
Rymuza, Paweł Siekierko, Mirosława Sliwińska, Artur Swiercz, Sławomir Walendowski,
Urszula Wojciechowska, Paweł Zacny, Dorota Zglińska, Zdzisława Zielińska
PlŁZECIW (4)
Magdalena Bayer, Ewa Borodzicz, Michał Kucharski, Dariusz Nowak
WSTRZYMUIĘ SIĘ (3)
Mirosław Chmielewski, Monika Sawicka, Przemysław Sieciński
NIEOBECNI (2)
Wojciech Gawkowski, Katarzyna Klimaszewska

Karta głosowania stanowi załącznik nr 40 do protokołu

Przewodniczący Rady Stanisław J)ymura stwierdził, że uchwała nr V/54/2019 w sprawie
powołania Rady Społecznej działającej przy Samodzielnym Publicznym Zespole
Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pruszkowie została podjęta. Uchwała stanowi załącznik
nr 41 do protokołu.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zamknął punkt 16 i przeszedł do punktu 17
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Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poinfomlował, iż koląnym punktem porządku
\esi\ podjęcie uchwali w sprawie delegowanict radtWch do Komisji Bezpieczeństwa i Potzqdku
r7 kadena/ /BJ?-59/20/g' Pr(sekt uchwały stanowi załącznik nr 42 do protokołu.

ad 17

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poprosił starostę Krzysztofa Rymuzę o omówienie
uchwały.

Starosta Krzysztof Rymuza omówić projekt uchwały i przedstawił uzasadnienie. Ponadto
starosta Krzysztof Rymuza zaproponował kandydatury radnego Adriana Ejssymonta oraz
radnego Pawła Zadnego do Komigi Bezpieczeństwa i Porządku VI kadencji.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zapytał czy są inne kandydatury do Komigi
Bezpieczeństwa i Porządku VI kadencji.

Radna Magdalena Beyer zgłosiła kandydaturę radnego Przemysława Siecińskiego

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zapytał się wskazanych radnych o wyrażenie
zgody na kandydowanie do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku VI kadencji.

Radny Adrian Ejssymont wyraził zgodę.
Radny Paweł Zacny wyraził zgodę.
Radny Przemysław Sieciński wyraził zgodę

Prze)vodniczący Rady Stanisław Dymura poddał pod głosowanie kandydaturę pana Adriana
Ejssymonta do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku VI kadencji:

Wyniki glosmvania
ZA: 16, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJE SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (16)
Zdzisław Brzeziński, Stanisław Dymura, Halina Gómiak--Uszyńska, Grzegorz Kamiński,
Andrzej Kurzela, Agnieszka Kuźmińska, Janusz Rajkowski, IGzysztof Rymuza, Paweł
Siekierko, Mirosława Sliwińska, Artur Swiercz, Sławomir Walendowski, Urszula
Wojciechowska, Paweł Zacny, Dorota Zglińska, Zdzisława Zielińska
PRZECIW (3)
Magdalena Bayer, Dariusz Nowak, Przemysław Sieciński
WSTRZYMUIĘ SIĘ (5)
Ewa Borodzicz, Mirosław Chmielewski, Adrian Ejssymont, Michał Kucharski, Monika
Sawicka

NIEOBECNI (2)
Wojciech Gawkowski, Katarzyna Klimaszewska

Karta głosowania stanowi załącznik nr 43 do protokołu

Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura poddał pod głosowanie kandydaturę pana Pawła
Zadnego do Komigi Bezpieczeństwa i Porządku VI kadencji:
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Wyniki glosowania
ZA: 17, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imieime:

Zdzisław Brzeziński, Stanisław Dymura, Adrian Ejssymont, Halina Górniak-Uszyńska,
Grzegorz Kamiński, Andrzej Kurzela, Agnieszka Kuźmińska, Janusz Rajkowski, Krzysztof
Rymuza, Paweł Siekierko, Mirosława Sliwińska, Artur Swiercz, Sławomir Walendowski,
Urszula Wojciechowska, Paweł Zacny, Dorota Zglińska, Zdzisława Zielińska
WSTRZYMUJE SIĘ (7)
Magdalena Bayer, Ewa Borodzicz, Mirosław Chmielewski, Michał Kucharski, Dariusz Nowak,
Monika Sawicka, Przemysław Sieciński
NIEOBECNI (2)
Wojciech Gawkowski, Katarzyna Klimaszewska

ZA (17)

Karta głosowania stanowi załącznik nr 44 do protokołu

Przewodniczący Rady Stanisła)v Dymura poddał pod głosowanie kandydaturę pana
Przemysława Siecińskiego do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku VI kadenc:ji:

Wyniki głosowania
ZA: ] ], PRZECIW: 2, WSTRZY]MUJĘ SIĘ: 1 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienny:
/.A f 1 1 t

Magdalena Beyer, Ewa Borodzicz, Mirosław Chmielewski, Stanisław Dymura, Michał
Kucharski, Andrzej Kurzela, Agnieszka Kuźmińska, Dariusz Nowak, Monika Sawicka,
Przemysław Sieciński, Dorota Zglińska
PRZECIW (2)
Grzegorz Kamiński, Urszula Wojciechowska
WSTRZYMUIĘ SIĘ (1 1)
Zdzisław Brzeziński, Adrian Ejssymont, Halina Gómiak--Uszyńska, Janusz Rajkowski,
Krzysztof Rymuza, Paweł Siekierko, Mirosława Sliwińska, Artur Swiercz, Sławomir
Walendowski, Paweł Zacny, Zdzisława Zielińska
NIEOBECNI (2) Wojciech Gawkowski, Katarzyna Klimaszewska
Karta głosowania stanowi załącznik nr 45 do protokołu.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poddał pod glosowanie uchwałę w sprawie
delegowania radnych do Komiqi Bezpieczeństwa i Porządku VI kadencji/BR-59/2019/
w osobach:

1. Adriana Ejssymonta;
2. Pawła Zacnego.

Wyniki glosowania
ZA: 19, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienny:
ZA (19)
Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski, Stanisław Dymura, Halina Gómiak--Uszyńska,
Grzegorz Kamiński, Michał Kucharski, Andrzej Kurzela, Agnieszka Kuźmińska, Janusz
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Rajkowski, KrzysztofRymuza, Monika Sawicka, Paweł Siekierko, Mirosława śliwińska, Artur
Swiercz, Sławomir Walendowski, Urszula Wojciechowska, Paweł Zacny, Dorota Zglińska,
Zdzisława Zielińska

PRZECIW (3)
Magdalena Beyer, Dariusz Nowak, Przemysław Sieciński
WSTRZYMUIĘ SIĘ (1)
Adrian Ejssymont
BRAK GŁOSU (1 )
Ewa Borodzicz

NIEOBECNI (2)
Wojciech Gawkowski, Katarzyna Klimaszewska

Karta głosowania stanowi załącznik nr 46 do protokołu

Przewodniczący Rady Stanis[aw Dymura shvierdził, że uchwała nr V/55/20]9 w sprawie
delegowania radnych do Komisji Bezpieczeńshva i Porządku VI kadencji została podjęta.
Uchwała stanowi załącznik nr 47 do protokołu.

O godz. 1 8:58 posiedzenie rady opuściła radna Ewa Borodzicz

Przewodniczący Rady Stanisłmv Dymura zamknął punkt 17 i przeszedł do punktu 18

ad. 18

Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura poinformował, iż koląnym punktem porządku
les\\ podjęcie uchwał w sprawie zatwierdzenia planów pracy stabch kotllisji Rady Powiatu
Przłsz#owsk/ego na 20/9 rok /B.R-ó//20/9/1 Projekt uchwały stanowi załącznik
nr 48 do protokołu.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poprosił o odczytanie opinii komigi
merytorycznych:

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku
Publicznego Halina Górniak-Uszyńska poinformowała, że na posiedzeniu komigi w dniu
1 4 lutego 20 1 9 r. projekt uchwały został zaopiniowany pozytywne.

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji Mirosława Sliwińska
poinformowała, że na posiedzeniu komigi w dniu 18 lutego 2019 r. projekt uchwały został
zaopmiowany pozytywne.

Przewodniczący Komisji Inwestycji, Ochrony Srodowiska i Rolnichva Janusz Rajkowski
poinformował, że na posiedzeniu komigi w dniu 13 lutego 2019 r. projekt uchwały został
zaopimowany pozytywnie.

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Spolecznych Paweł Siekierko poinformował,
że na posiedzeniu komiqi w dniu 18 lutego 2019 r. projekt uchwały został zaopiniowany
pozytywnie.

Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura otworzył dyskusję.
W związl€u z brakiem głosów Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zamknął dyskugę
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Przewodniczący Rady Stanisła)v Dymura poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie
zatwierdzenia planów pracy stałych komigi Rady Powiatu Pruszkowskiego na 2019 rok
/BR-61/2019/.

Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: O, WSTRZ'YMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienny:

Magdalena Beyer, Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski, Stanisław Dymura, Adrian
Ejssymont, Halina Górniak--Uszyńska, Grzegorz Kamiński, Michał Kucharski, Andrzd
Kurzela, Agnieszka Kuźmińska, Dariusz Nowak, Janusz Rajkowski, Krzysztof Rymuza,
Monika Sawicka, Przemysław Sieciński, Paweł Siekierko, Mirosława Sliwińska, Artur
Swiercz, Sławomir Walendowski, Urszula Wojciechowska, Paweł
Zacny, Dorota Zglińska, Zdzisława Zielińska
NIEOBECNI (3)
Ewa Borodzicz, Wojciech Gawkowski, Katarzyna Klimaszewska

ZA (23)

Karta głosowania stanowi załącznik nr 49 do protokołu

Prze'tvodniczący Rady Stanisław Dymura stwierdził, że uchwała nr V/56/2019 w sprawie
zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Powiatu Pruszkowskiego na 2019 rok
została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 50 do protokołu.

Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura zamknął punkt 1 8 i przeszedł do punktu 19

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poinformował, iż koląnym punktem porządku
less: podjęcie uchwał w spraw'ie przyjęcia rezygnacji członka Zarządu Powiatu
Prusz#owsk/ego /BR-ó8/20.79' Projekt uchwały stanowi załącznik nr 51 do protokołu.

ad 19

Przuvodniczący Rady Stanislaw Dymura poprosił starostę Krzysztofa Rymuzę o omówienie
uchwały.

Starosta Krzysztof Rymuza omówić projekt uchwały i przedstawił uzasadnienie.
Przewodniczący Rady Stanisław Dymura otworzył dyskugę.
W dyskuqi udział wzięli: radny Dariusz Nowak, członek zarządu Andrzej Kurzela,
starosta Krzysztof Rymuza.

W związku z brakiem innych zgłoszeń Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zamknął
dyskugę.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie
przyjęcia rezygnacji członka Zarządu Powiatu Pruszkowskiego /BR-68/2019/.

Wyniki głosowania

ZA: 22, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĄ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3
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Wyniki imienny:

Magdalena Beyer, Zdzisław Brzeziński, Stanisław Dymura, Adrian Ejssymont, Halina
Gómiak--Uszyńska, Grzegorz Kamiński, Michał Kucharski, Andrzej Kurzela, Agnieszka
Kuźmińska, Dariusz Nowak, Janusz Rajkowski, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka,
Przemysław Sieciński, Paweł Siekierko, Mirosława śłiwińska, Artur Swiercz, Sławomir
Walendowski, Urszula W(łjciechowska, Paweł Zacny, Dorota Zglińska, Zdzisława Zielińska
PRZECIW (1)
Mirosław Chmielewski
NIEOBECNI (3)
Ewa Borodzicz, Wojciech Gawkowski, Katarzyna Klimaszewska

ZA (22)

Karta głosowania stanowi załącznik nr 52 do protokołu

Przewodniczący Rady Stanisła)v Dymura stwierdził, że uchwala nr V/57/2019 w sprawie
przyjęcia rezygnacji czlonka Zarządu Powiatu Pruszkowskiego została podjęta. Uchwała
stanowi załącznik nr 53 do protokołu.

Czlonek Zarządu Agnieszka Kuźmińska podziękowała radnemu Andrzejowi Kurzeli
za merytoryczną pracę w zarządzie.
Starosta Krzysztof Rymuza dołączył się do podziękować, dodał iż udział radnego Andrzeja
Kurzeli w zarządzie był dla współpracowników dużym wsparciem.

Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura zamknął punkt 19 i przeszedł do punktu 20

ad. 20

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poinformował, iż kolejnym punktem porządku
jest: podjęcie uc/zwać w spra14'/e rozpo/rzenfa skargi /B.R-ó2/20/g' Projekt uchwały stanowi
załącznik nr 54 do protokołu.

Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura poprosił o omówienie projektu
Przewodniczącego Komiqi Skarg, Wniosków i Petyctji Zdzisława Brzezińskiego.

uchwały

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Zdzisław Brzeziński omówić projekt
uchwały i przedstawił uzasadnienie.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura otworzył dyskuqę.
W związku z brakiem głosów przewodniczący rady Stanisław Dymura zamknął dyskuqę

Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie
rozpatrzenia skargi/BR-62/20 1 9/.

Wyniki głosowania

ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienny:

Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski, Stanisław Dymura, Adrian Ejssymont, Halina
Gómiak--Uszyńska, Grzegorz Kamiński, Michał Kucharski, Andrzej Kurzela, Agnieszka
Kuźmińska, Dariusz Nowak, Janusz Rajkowski, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka,

ZA (22)
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Przemysław Sieciński, Paweł Siekierko, Mirosława Śliwińska, Artur Świercz, Sławomir
Walendowski, Urszula Wojciechowska, Paweł Zacny, Dorota Zglińska, Zdzisława Zielińska
BlłAK GŁOSU (1)
Magdalena Bayer
NIEOBECNI (3)
Ewa Borodzicz, Wojciech Gawkowski, Katarzyna Klimaszewska

Karta głosowania stanowi załącznik nr 55 do protokołu

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura stwierdził, że uchwała nr V/58/2019 w sprawie
rozpatrzenia skargi została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 56 do protokołu.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zamknął punkt 20 i przeszedł do punktu 21

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poinformował, iż kolejnym punktem porządku
jest: podyęc/e z/c/zwać' w spraw'/e rozpad'zenża s&argf /B.R-ó3/20/g/ Projekt uchwały stanowi
załącznik nr 57 do protokołu.

ad 21

Przelvodniczący Rady Stanisław Dymura poprosił o omówienie projektu uchwały
Przewodniczącego Komiqi Skarg, Wniosków i Petycji Zdzisława Brzezińskiego.

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Zdzisław Brzeziński omówić projekt
uchwały i przedstawił uzasadnienie.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura otworzył dyskugę.
W związku z brakiem głosów Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura zamknął dyskugę

Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie
rozpatrzenia skargi/BR-63/201 9/.

Wyniki glosowania

ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI

Wyniki imienny:

Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski, Stanisław Dymura, Adrian Ejssymont, Halina
Górniak--Uszyńska, Grzegorz Kamiński, Michał Kucharski, Andrzej Kurzela, Agnieszka
Kuźmińska, Dariusz Nowak, Janusz Rajkowski, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka,
Przemysław Sieciński, Paweł Siekierko, Mirosława Sliwińska, Artur Swiercz, Sławomir
Walendowski, Urszula Wojciechowska, Paweł Zacny, Dorota Zglińska, Zdzisława Zielińska
BlŁAK GŁOSU (1)
Magdalena Bayer
NIEOBECNI (3)
Ewa Borodzicz, Wojciech Gawkowski, Katarzyna Klimaszewska

ZA (22)

Karta głosowania stanowi załącznik nr 58 do protokołu

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura stwierdził, że uchwała nr V/59/2019 ]v sprawie
rozpatrzenia skargi została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 59 do protokołu.
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Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zamknął punkt 21 i przeszedł do punktu 22

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poinformował, iż koląnym punktem porządku
jest: podyęc/e uc/zwać w sp/'aw e rozpo/czen/a skargi /BR-ó4/20/g/ Projekt uchwały stanowi
załącznik nr 60 do protokołu.

ad 22

Przavodniczący Rady Stanisław Dymura poprosił o omówienie projektu uchwały
Przewodniczącego Komiqi Skarg, Wniosków i Petycji Zdzisława Brzezińskiego.

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Zdzisla)v Brzeziński omówić projekt
uchwały i przedstawił uzasadnienie.

Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura otworzył dyskugę.
W związku z brakiem głosów Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zamknął dyskugę

Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie
rozpatrzenia skargi/BR-64/201 9/.

Wyniki glosowania
ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienny:
ZA (20)
Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski, Stanisław Dymura, Adrian Ejssymont, Halina
Gómiak--Uszyńska, Grzegorz Kamiński, Andrzej Kurzela, Agnieszka Kuźmińska, Dariusz
Nowak, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Przemysław Sieciński, Paweł Siekierko,
Mirosława śliwińska, Artur świcrcz, Sławomir Walendowski, Urszula Wojciechowska, Paweł
Zacny, Dorota Zglińska, Zdzisława Zielińska
WSTRZYMUIĘ SIĘ (1)
Michał Kucharski
BRAK GŁOSU (2)
Magdalena Beyer, Janusz Rajkowski
NIEOBECNI (3)
Ewa Borodzicz, Wojciech Gawkowski, Katarzyna Klimaszewska

Karta głosowania stanowi załącznik nr 61 do protokołu

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura stwierdził, że uchwała nr V/60/2019 w sprawie
rozpatrzenia skargi została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 62 do protokołu.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zamknął punkt 22 i przeszedł do punktu 23

ad. 23

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poinformował, iż kolejnym punktem porządku
jest: pod#ęcfe uc/ztt'ab w sprawie rozpo/czen/a skargi /BJ?-óó/20/9/1 Projekt uchwały stanowi
załącznik nr 63 do protokołu.
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Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura poprosił o omówienie projektu uchwały
Przewodniczącego Komiqi Skarg, Wniosków i Petycji Zdzisława Brzezińskiego.

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Zdzisław Brzeziński omówić projekt
uchwały i przedstawił uzasadnienie.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura otworzył dyskugę.
W związku z brakiem głosów Prze)vodniczący Rady Stanisłmv Dymura zamknął dyskugę

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie
rozpatrzenia skargi/BR-66/201 9/.

Wyniki głosmvania

ZA: 23, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienny:

Magdalena Bayer, Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski, Stanisław Dymura, Adrian
Ejssymont, Halina Górniak--IJszyńska, Grzegorz Kamiński, Michał Kucharski, Andrzej
Kurzela, Agnieszka Kuźmińska, Dariusz Nowak, Janusz Rajkowski, Krzysztof Rymuza,
Monika Sawicka, Przemysław Sieciński, Paweł Siekierko, Mirosława Sliwińska, Artur
Swiercz, Sławomir Walendowski, Urszula Wojciechowska, Paweł Zacny, Dorota Zglińska,
Zdzisława Zielińska
NIEOBECNI (3)
Ewa Borodzicz, Wojciech Gawkowski, Katarzyna Klimaszewska

ZA (23)

Karta głosowania stanowi załącznik nr 64 do protokołu

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura stwierdził, że uchwała nr V/61/2019 w sprawie
rozpatrzenia skargi została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 65 do protokołu.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zamknął punkt 23 i przeszedł do punktu 24

ad. 24

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poinformował, iż koląnym punktem porządku
\esi'. sprawozdanie z działalności Kotnendy Powiatowej Policji w Pruszkowie oraz stanu
bezpieczeństwa w Powiecie Pruszkowskim w 2018 roku /BR-45/2019/. Sptawazdarńe starŁow\.
załącznik nr 66 do protokołu.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zaproponował, aby w związku ze szczegółowym
omówieniem sprawozdania na Komigi Budżetu, Administracji, Bezpieczeiąstwa i Porządku

Publicznego, radni zadawali ewentualne pytania do obecnego na sali Komendanta
Powiatowego Policji w Pruszkowie mł. insp. Jerzego Sztuka.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura otworzył dyskugę.
W związku z brakiem zgłoszeń przewodniczący Rady Stanisław Dymura zamknął dyskuqę

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zamknął punkt 24 i przeszedł do punktu 25
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Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura poinformował, iż kolejnym punktem porządku
\esi'. infonnacja o stanie bezpieczeństwa pou'tata pruszkowskiego w zakresie ochrony
przecfwpoźa/'owcy /B.R-4ó/20/g'l Informacja stanowi załącznik nr 67 do protokołu.

25ad

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zaproponował, aby w związku ze szczegółowym
omówieniem informacji na Komigi Budżetu, Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku

Publicznego, radni zadawali ewentualne pytania do obecnego na sali Zastępcy Komendanta

Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Pruszkowie st. bryg. Sławomira Przybysza.

Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura otworzył dyskugę.
W dyskugi udział wzięli: radny Przemysław Sieciński, Zastępca Komendanta
Powiatowego Pańshvowej Straży Pożarnej ]v Pruszkowie st. bryg. Sławomir Przybysz,
radny Andrzej Kurzela.
W związku z brakiem innych zgłoszeń Przavodniczący Rady Stanislmv Dymura zamknął
dyskuqę.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zamknął punkt 25 i przeszedł do punktu 26

ad. 26
Przewodniczący Rady Stanisła)v Dymura poinformował, iż koląnym punktem porządku
jest: f/dorma€/a o gospodarce odpada/lz na /eden/e Powżafu /''rusz owak/ego. Informacja
stanowi załącznik nr 68 do protokołu.

Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura poprosił Starostę Krzysztofa Rymuzę o wskazanie
osoby, która omówi temat.

Starosta Krzysztof Rymuza poprosił Naczelnik Wydziału Inwestycji i Ochrony Srodowiska
Klaudia Chmiel o omówienie informacji.

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rolnictwa Klaudia Chmiel omówiła informację
o gospodarce odpadami na terenie Powiatu Pruszkowskiego.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura otworzył dyskugę.
W dyskugi udział wzięli: radny Michal Kucharski, Naczelnik Wydzialu Inwestycji
i Rolnictwa Klaudia Chmiel, radny Przemysław Sieciński, czlonek zarządu Andrzej
Kurzela, przewodniczący Rady Stanislaw Dymura, radny Dariusz Nowak, radna
Magdalena Beyer.
W związku z brakiem innych zgłoszeń przewodniczący Rady Stanisław Dymura zamknął
dyskuqę.

Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura zamknął punkt 26 i przeszedł do punktu 27

Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura poinformował, iż kolejnym punktem porządku
\est: informacja Nr 2/2019 o pracy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w okresie od 20 grudnia
20/8 ro u do ó /z{/ego 20/9 roku /B,R-óOH20/9/ Informacja stanowi załącznik
nr 69 do protokołu.

ad 27
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Przavodniczący Rady Stanislaw Dymura otworzył dyskuqę.
W dyskugi udział wzięli: radna Magdalena Beger, starosta Krzysztof Rymuza, czlonek
Zarządu Agnieszka Kuźmińska, radny Dariusz Nowak, członek Zarządu Grzegorz
Kamiński, Naczelnik Wydziału Obsługi Urzędu Witold Dąbrowski.
Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zamknął dyskugę.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zamknął punkt 27 i przeszedł do punktu 28

ad. 28

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poinformował, iż kolejnym punktem porządku
są. interpeta(;je i zapytania oraz u'niosku i oświadczenia radnych.

Przewodniczący Rady Stanislmv Dymura poinformował, że:
- w dniu 6 lutego br. wpłynęło zapytanie radnej Magdaleny Bayer, odpowiedź na zapytanie
została udzielona w dniu dzisiejszym.
- w dniu 15 lutego br. wpłynęło zapytanie radną Magdaleny Bayer, termin udzielenia
odpowiedzi mija l marca br.

Przavodniczący Rady Stanisław Dymura zapytał czy ktoś z radnych chce zabrać głos
w punkcie?

Radna Magdalena Bayer poinfomlowała, że chce złożyć wniosek do starosty
o to wjaki sposób przewodniczący klubów radnych byli informowani o możliwości zgłaszania
kandydatów do Rady Społeczną SPZ ZOZ? Czy był podany termin iw jaki sposób
przewodniczący klubów odpowiadali staroście? Czy starosta zgłaszał się do przewodniczących
klubów na piśmie i czy odpowiedzi również były składane na piśmie? Ponadto radna
Magdalena Beyer poinfomlowała, że chce v\wygłosić oświadczenie w imieniu radnych klubu
Prawa i Sprawiedliwości dotyczące drogi wojewódzkiej ,,Paszkowianki" oraz wiaduktu
znajdującego się w Pruszkowie w nawiązaniu do spotkania z Marszałkiem Województwa
Mazowieckiego Adamem Struzikiem oraz Wojewodą Mazowieckim Zdzisławem Sipierą, które
odbyło się w Starostwie Powiatowym w Pruszkowie 12 lutego 2019 r. /konwentu Powiatu
Pruszkowskiego/. Radna Magdalena Beyer odczytała treść oświadczenia. Radna Magdalena
Beyer zwróciła się z wnioskiem radnych klubu Prawa i Sprawiedliwości
do Przewodniczącego Komigi Ochrony Srodowiska i Rolnictwa Janusza Rajkowskiego
o zawarcie w planie najbliższej komigi tematu ,,Paszkowianki" oraz wiaduktu pruszkowskiego
w celu szczegółowego omówienia powyższych zagadnień. Radna Magdalena Beyer
zaapelowała do Przewodniczącego Komigi Inwestycji i Ochrony Srodowiska o to, aby przed
zaproszeniem na posiedzenie komigi Dyrektora Zarządu Dróg Wojewódzkich w Warszawie
Zbigniewa Ostrowskiego, zorganizowane zostało posiedzenie komigi, na której członkowie
zapoznają się z tematem we własnym gronie.

Członek Zarządu Agnieszka Kuźmińska zapytała czy wypowiedź radnej Magdaleny Bayer
była stanowiskiem czy zapytaniem w trybie dostępu do informacji publicznej?

Radna Magdalena Beyer poinformowała, iż poprzednia wypowiedź była oświadczeniem,
a wszelkie pytania zawarte w oświadczeniu zostaną przesłane.
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Radny Janusz Rajkowski odpowiedział, iż obradowanie na temat drogi wojewódzkiej
tzw. ,,Paszkowianki", będącej drogą marszałka, który decyduje o tym ile pieniędzy
i kiedy na tę drogę wyda i jaki będzie jej przebieg, bez przedstawiciela marszałka na komiqi
jest niecelowe.

Radny Przemysław Sieciński dodał, iż chciał sprostować, iż w oświadczeniu majątkowym
Marszałka, nie widzi drogi pod nazwą ,,Paszkowianka". ,,Paszkowianka" nie jest drogą
marszałka nawet jeśli leży wjego kompetencjach.

Radna Magdalena Beyer zgodziła się z Przewodniczącym Komigi inwestycji i Ochrony
Srodowiska, iż przedstawiciel głównego decydenta w sprawie ,,Paszkowianki" powinien być
obecny na posiedzeniu komiqi. Radna Magdalena Beyer podejrzewa jednak, że stanowisko
zostało już podjęte. Chciałaby uczestniczyć w tej dyskugi jako przedstawiciel społeczeństwa,
a nie dowiadywać się o podjętych decyzjach.

Radny Janusz Rajkowski odpowiedział, iż ,,Paszkowianka" to nie jest droga, której przebieg
można zmieniać co tydzień. Jeśli zapadły już konkretne decyzje to należy tak postępować, aby
sprawę kierować do przodu. Bez zaangażowania rządu tą drogi nie będzie. Radny Janusz
Rajkowski liczył na wsparcie wojewody i poparcie dla koncepcji. Według radnego Janusza
Rajkowskiego budowa ,,Paszkowianki" ma sens tylko wtedy gdy połączy Autostradę A2
z drogą S8. Możliwe jest zamknięcie tematu w tej kadencji pod warunkiem, że administracja
rządowa i wojewódzka będą współpracować, a rząd odciąży budżet województwa
mazowieckiego budując albo włączenia albo sam wiadukt w Brwinowie. Jeżeli spotkanie miało
by zostać powtórzone raz jeszcze, to warto zaprosić przedstawiciela dyrekcji generalną dróg
państwowych i autostrad, przedstawiciela wojewody, i wrócić do tematu jako wspólnego
przedsięwzięcia. Według Radnego Janusza Rajkowskiego cofnięcie się do rozmów nad
przebiegiem drogi spowoduje, iż przedsięwzięcie to nie zostanie zrealizowane.

Członek Zarządu Agnieszka Kuźmińska zapytała jakie decyzje zapadły podczas
omawianego wcześniej konwentu? Wgaśniła, iż było to spotkanie robocze gmin i pewne
propozycje, decyzje na tym poziomie nie zapadły. Kto inny jest właścicielem tą drogi i kto
inny daje pieniądze. Członek Zarządu Agnieszka Kuźmińska zaproponowała, by powiat
wsparł Hlnansowo działania marszałka oraz zgłosiła wmosek, aby w budżecie Powiatu
Pruszkowskiego wygospodarowane zostały środki na pomoc rzeczową - projekt ll etapu
,,Paszkowianki" (od Paszkowa do drogi 719).

Radna Magdalena Beyer odpowiedziała, iż w swojej poprzednią wypowiedzi prosiła o lepszy
przepływ informacji. ,,Paszkowianka" to połączenie z Paszkowem a nie budowa węzła. Projekt
,,Paszkowianki" powstał już w 1980 roku. Radna Magdalena Beyer wyraziła wolę
współpracy, poprosiła o lepszy przepływ informacji.

Członek Zarządu Agnieszka Kuźmińska doprecyzowała, iż wniosek formalny zostanie
złożony po uruchomieniu przez marszałka projektowania.

Radny Dariusz Nowak stwierdził, iż popiera wniosek członek zarządu Agnieszki
Kuźmińskią, jednak proponuje, aby wniosek ten zawierał także stanowisko Zarządu,
aby ta droga została wybudowana w całości od Paszkowa do Autostrady A2.

Radny Paweł Siekierko odniósł się do pisma dotyczącego średniego wynagrodzenia
nauczycieli. Po podwyżkach nauczyciel stażysta średnio zarabiać ma 2900 zł brutto (ok. 2000
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zł netto). Wynajęcie mieszkania w Pruszkowie wynosi 2000 zł. Osoba po studiach, która idzie
do pierwszej pracy liczy na zarobki w granicach 3000-3500 zł brutto. Nauczyciel dyplomowany
czyli najwyższy stopień, który może osiągnąć -- zarobi na poziomie 5336 zł brutto
(3700 zł netto). Od nowego roku została zmieniona długość awansu na stopień nauczyciela
dyplomowanego. Nauczyciel po 1 5 latach pracy nie będzie zarabiał średniej dla Województwa
Mazowieckiego, która wynosi 5500 zł brutto. Radny Paweł Siekierko zaapelował do radnych
o popieranie protestów nauczycieli w stosunku do ministerstwa jeśli chodzi o zwiększenie
kwoty wynagrodzeń.

Starosta Krzysztof Rymuza nadmienić, iż konwent jest spotkaniem wójtów, burmistrzów
i prezydentów. Każdy chętny może przyjść, ale nikt nie jest zaproszony. Starosta Krzysztof
Rymuza dodał, iż był pytany o to dlaczego na konwent zaproszeni zostali tylko radni Prawa
i Sprawiedliwości. Na konwencie prezentacje przedstawione przez burmistrza Arkadiusza
Kosińskiego i prezydenta Pawła Makucha były przygotowane na prośbę starosty i miały
reprezentować stanowisko konwentu. Próbne omówienie prezentacji zostało omówione
na konwencie roboczym, który odbył się tydzień wcześniej, a rozmowy w tej sprawie dwa
tygodnie wcześniej . Konwentjest to forum, które ma na celu wypracoWwanie stanowisk władz
wykonawczych poszczególnych gmin naszego powiatu. Udało się zaprosić marszałka,
wojewodę wraz z przedstawicielami i dyrektorami na spotkanie, które było niezwykle owocne.
Pismo w sprawie poparcia inwestycji marszałka budowy węzła W2 Brwinów zostało już
wysłane w imieniu konwentu. Pismo w sprawie prośby o natychmiastowe rozpoczęcie
projektowania drugiego odcinka ,,Paszkowianki" zostanie wysłane jutro. Starosta Krzysztof
Rymuza poinformował, iż przygotowywanajest dokumentacja, skondensowywana prezentac:l a
przez burmistrza Arkadiusza Kosińskiego, aby wysłać oHic:walne pismo w imieniu konwentu
do Główną Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad z wnioskiem o uruchomienie inwestycji
pt. Węzeł Brwinów na A2. Starosta Krzysztof Rymuza poinformował, żejeżeli radni chcą się
spotkać i omówić dany temat nie widzi ku temu żadnych przeciwskazań, aby burmistrz
Arkadiusz Kosiński i prezydent Paweł Makuch przedstawili swoje prezentacje. Starosta
Krzysztof Rymuza zwrócił uwagę na możliwy do realizacji tym roku trzeci odcinek drogi

łączący drogi 701 i 71 8, który jest już zaprojektowany -- tylko od połowy ubiegłego roku
czeka na decyzję wód polskich. Jest to odcinek, który odciąży przemysłową część miasta,
ponieważ będzie można wjeżdżać przez istniejący wiadukt na ul. Promyka na drugą stronę
i od północy wjeżdżać do węzła, który jest obecnie niewykorzystany. Starosta Krzysztof
Rymuza zasygnalizować, także kwestię wiaduktu na 71 8, który czeka na ponowną ekspertyzę
i jeżeli się okaże, że wymaga natychmiastowego remontu to nie będzie czasu na konsultacje
społeczne. Starosta Krzysztof Rymuza zaproponował, że jeżeli takie będzie życzenie Komigi
Inwestyqi i Ochrony Srodowiska na posiedzeniach komigi przedstawiciel zarządu może na
bieżąco informować o postępach w sprawie omawianego tematu, a jeżeli zostaną przekazane
wytyczne od marszałka to na pewno zostaną one omówione.

Radny Mirosław Chmielewski zgłosił wniosek do zarządu, aby przygotował propozycję
finansową zgodnie z wnioskiem członek zarządu Agnieszki Kuźmińskiej. Zapytał kiedy będą
propozycje rozwiązań kubaturowych? Kiedy radni będą rozmawiać o tym jak zostanie
podzielony budżet?

Radny Artur S)viercz zauważył, iż po segi grudniowa, która skończyła się blisko północy,
dość ciężko było się przedostać przez drogę, na którą ustawione były światła pulsujące. Radny
Artur Swiercz wygłosił oświadczenie o to, aby światła pulsujące zostały na odcinku
skrzyżowania od ul. Wojska Polskiego oraz Alei Jerozolimskich i ul. Kościuszki,
aż do ul. Powstańców albo i dalej zostały na noc wyłączone. Ponadto radny Artur Swiercz
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zapytał o skład drużyny Powiatu Pruszkowskiego w raszyńskim tumieju charytatywnym,
a także o możliwość zorganizowania treningów.

p.o. Kierownika Zespołu Komunikacji Zewnętrznej Agnieszka Kuruliszwili
odpowiedziała, iż przewidziane są 2 treningi na MOS-ie. Każdy radny zostanie powiadomiony
o terminie treningów. Podała także skład dmżyny starostwa.

Radny Artur Swiercz zawnioskował o stworzenie merytorycznego zespołu, który wsparłby
remonty, działania, opiniowanie, inwestycje w zakresie pełnej dostępności dla społeczeństwa.
Radny Artur świercz poinformował, iż wniosek zostanie złożony w formie pisemnej
w urzędzie.

Radny Andrzej Kurzela nawiązał do rozmów dotyczących ,,Paszkowianki", zaproponował
poparcie dla wspólnego wniosku wójtów, burmistrzów i prezydenta, chciałby wesprzeć
wmosek członek zarządu Agnieszki Kuźmińskiej, która zaproponowała znaczące środki
w budżecie powiatu na projektowanie układów komunikacŃnych. Radny Andrzej Kurzela
poparł podjęcie uchwały/stanowiska rady powiatu oraz zachęcił włodarzy gmin do podjęcia
takich uchwał/stanowisk w swoich gminach.

Radny Dariusz Nowak zapytał o użytkowanie aut przez członków zarządu. Jakjest rozliczana
jazda prywatna samochodami służbowymi?

Starosta Krzysztof Rymuza odpowiedział, iż w tej kwestii zostały udzielone wszelkie
wyczerpujące odpowiedzi. Zgodnie z obowiązującymi przepisami prząazd autem z pracy
do domu z domu do pracy jest traktowane jako służbowe wykorzystywanie auta. Zachęcił
radnych do korzystania z imprez i koncertów organizowanych przez powiat.

Według radnego Dariusza Nowaka łamane jest prawo skarbowe, jazda z pracy do domu
i odwrotnie jest przychodem członków zarządu.

Starosta Krzysztof Rymuza poprosił o sfomtułowanie zapytania na piśmie

Radny Przemysław Sieciński dodał, iż radni także uczestniczą w imprezach powiatowych.
Powrócił do rozmów dotyczących ,,Paszkowianki". Poparł pomysł podjęcia stanowiska rady
powiatu oraz wmosek dotyczący omówienia sprawy na komiqi merytorycznej .

Starosta Krzysztof Rymuza odpowiedział, iż jeżeli będzie to możliwe na następną sesję
zostanie wypracowane wspólne stanowisko rady powiatu.

Radny Dariusz Nowak zapytał o odpowiedź na zapytanie z dnia 24 stycznia 2019 r.? Ponadto
zapytał także czy starostwo wydawało zezwolenie firmie Amtex na reklamę przy drodze
powiatowej przy galerii handlowej i czy omawiana firma należy do radnego Adriana
Ejssymonta?

Starosta Krzysztof Rymuza odpowiedział, że po Wlaśnieniu sprawy odpowiedź zostanie
udzielona na piśmie.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zamknął punkt 28 i przeszedł do punktu 29
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ad. 29
Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poinformował, iż koląnym punktem porządku
są. komtłnikaty Pt'zewodniczącego Rady Pon'tata.

Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura poinformował, iż kolejna sega Rady powiatu
planowana jest 2 kwietnia 201 9 r.

Przewodniczący rady Stanislaw Dymura zamknął punkt 29 i przeszedł do punktu 30.

ad. 30

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 21 :35 przuvodniczący Rady Stanisław
Dymura zamknął V sega Rady Powiatu Pruszkowskiego.

Przed'odniczący
Gafę PruszkowskiegoRady

Protokół sporządziła: JasQnćz ł,ęcka

GŁI
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